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Zapytanie 
 
dot. akcji wywieszania na gliwickich latarniach flag klubowych 
 
Od kilku tygodni, przed rozgrywkami piłkarskimi Piasta Gliwice (ostatnio również GTK 
Gliwice), na gliwickich latarniach wywieszane są flagi klubowe. Proszę o następujące 
informacje: 
 

1. Jaka firma i na czyje zlecenie realizuje usługę wywieszania i zdejmowania flag 
klubowych (oddzielnie dla Piast Gliwice i GTK Gliwice) na ulicach Gliwic. 

2. Jaki jest jednorazowy koszt wywieszenia i zdjęcia flag z latarni (oddzielnie dla 
Piast Gliwice i GTK Gliwice) 
 

 

 

 
 
 
        Z wyrazami szacunku 
 
 
              Marek Pszonak 
 

 

 
 
 
 


